
РІШЕННЯ 

Вченої ради Шевченківського національного заповідника 

від 08 лютого 2024 року протокол №2 
Присутні: 10 осіб 

Авраменко В.П. – завідувач сектору «Історія Шевченкової могили» відділу наукових досліджень; Брижицька С.А. – заступник генерального директора з наукової роботи, 

кандидат історичних наук; Дзима В.В. – завідувач науково-дослідного відділу охорони пам’яток історії, культури та природи; Ісаєва О.М. – старший науковий 

співробітник науково-дослідного відділу історико-краєзнавчих досліджень; Коваленко В.М. – в.о. генерального директора, кандидат педагогічних наук; Костенко Н.І. 

– провідний фахівець із зв’язків з громадськістю, голова первинної профспілкової організації; Коханчук В.М. – завідувач науково-дослідного відділу історико-

краєзнавчих досліджень;  

Філіпович Т.І. – завідувач відділу культурно-освітньої роботи; Чорна Л.О. – завідувач відділу наукових досліджень, кандидат історичних наук; Чорний М.Г. – провідний 

науковий співробітник науково-дослідного відділу охорони пам’яток історії, культури та природи, кандидат біологічних наук (Додаток 1). 

 Запрошені: 2 особи 

Осипенко Т.В. – провідний зберігач фондів; Батеровська І.М. – завідувач сектору збереження. 
 

СЛУХАЛИ: Про обрання секретаря засідання Вченої ради  

ВИСТУПИЛИ: Коваленко В.М., Філіпович Т.І. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 10 осіб; проти – немає; утримались – немає  

УХВАЛИЛИ: Для забезпечення ведення протоколу Вченої ради обрати секретарем засідання Костенко Н.І. – провідного фахівця 
із зв’язків з громадськістю, голову профспілкової організації 

  
СЛУХАЛИ: Про порядок денний засідання Вченої ради  

ВИСТУПИЛИ: Коваленко В.М. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 10 осіб; проти – немає; утримались – немає  

УХВАЛИЛИ: Прийняти запропонований порядок денний засідання Вченої ради за основу і в цілому  

  

СЛУХАЛИ: 1. Про стратегічні засади діяльності Шевченківського національного заповідника у контексті комплексної 
охорони довкілля Тарасової Гори 

ВИСТУПИЛИ: Чорний М.Г., Дзима В.В., Чорна Л.О., Коваленко В.М. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 10 осіб; проти – немає; утримались – немає 

УХВАЛИЛИ: 1. Зв’язатись з адміністрацією Національного природного парку «Білоозерський» задля розуміння їхнього бачення 

вирішення природоохоронних питань.  

2. Звернутись до Канівського природного заповідника з листом щодо стану виконання Указів Президента України 

«Про розширення території Канівського природного заповідника (від 01 січня 2010 р. №2/2010) та «Про внесення 

змін до деяких Указів Президента України (від 24 травня 2016 р. №218).  

3. Виступити з ініціативою організації круглого столу за участі усіх учасників природоохоронної сфери задля 

вироблення спільної концепції (програми) вирішення проблем із захисту довкілля.  

4. Провідному науковому співробітнику Чорному М.Г. підготувати пропозиції щодо переліку учасників круглого 

столу (компетентних фізичних та юридичних осіб природоохоронної сфери). 



  

СЛУХАЛИ: 2. Різне. Поточні справи 

ВИСТУПИЛИ: Коваленко В.М., Брижицька С.А. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 10 осіб; проти – немає; утримались – немає 

УХВАЛИЛИ: Інформацію взяти до відома. 

  
 

 

Секретар       Наталія КОСТЕНКО 


